
~ o r ~ a u n i q u é  no 61/10 
(non o f f i c i e  1) 

Les renseignements suivents,  érns~i,u?t du Greffe de  la Cour 
internationale de Justice, sont m i s  à la d i s p o s i t i o n  de la presse t 

Lors  des audiences tenues par  La Cour l e a  30 septembre e t  
l e r  octobre en 11 af f &ire  du Cameroun s e p t e n t r i o n a l ,  s ir  Francis Vallat, 
agent du Gouvernenent du Boy~~%lne-Uni, e t  1 !At torney-Gener~l 
a i r  John Hobson, ont présenté la réplique o r a l e  au nom de leur - - - 
gouvernement, après quoi l1 du Gouvernement du Royaunze-Uni n lu 
l e s  conclusions da son gouvernement, 

La prochaine audieilce a é t 6  f i xée  au jeudi  3 octobrc à 10 heures 3 O. 
La parole sera alors donnée aux repr6aentants du Gouvernement de Icr, 

République f édé ra le  du Cameroun pour  la p l a i d o i r i e  en duplique, 

La Haye, le l e r  octobre 1963 

Communiqué No.  63/10 
( ~ r ~ o f f  i c i n l )  

The following in formt ion  Erom t h e  Regiatry of the International 
Court of Jus t i ce  is comnunicnted to the  Press: 

A t  the hearings of the Court  held on 30 September and I October 
in the cese eoncerning the Morthern Caneroons, Sir Francis V a l l a t ,  
Agent f o r  the  Goverment of the  United Kingdam, 2nd Sir John Hobson, 
Attorney-General, presented the o r a l  r ~ p l y  on behclf  of t l i e i r  
Government, after rthich the Agent fo r  the Govermant of the United 
Kingdom read. the  Subrni s si cns of h i s  Governneiz t . 

The ncxt sitting of the  Court  hss been f i xed  f o r  Thursday, 
3 October at 10,30 n.m. The Goust ~ 1 1 1  then hesr the  rrpresentatives 
of the Government o f  the Fcderal Republ ic  of Carnoroon in t h e i r  oral 
rejoinder. 

The Hague , 1 Oc t o b o r  1963. 




